

# Protokoll for ledergruppemøte 3 (2024/2025)

Tid: 23. oktober kl. 16:00  
Sted: Campus Notodden, S-363

## Oppmøte

### Ledergruppa

Campus	Til stede	Fraværende	Navn	Rolle
Bø	X		Amir Payan	Campusleder
Drammen	X		Julie Marie Kjeldset Wessel	Campusleder
Hallingdal	Digitalt		Frode Stenrud	Campusleder
Kongsberg	X		Are Edward Lindbach Endre	Campusleder
Notodden	X		Sara Halima Habib Wang	Campusleder
Porsgrunn	X		Ada Margrethe Seim	Campusleder
Rauland		X		
Ringerike	X		Lucas Leon Svaet Holter	Campusleder
Vestfold	X		Viktoria Marie Trulsrud	Studentrådsleder HH

### Arbeidsutvalget

Navn	Til stede	Fraværende	Oppgave
Charlotte Nilsen	X		Møteleder
Even Høimyr Folmo		X	
Tuva Oksnes	X		Protokollfører

### Studentorganisasjonssøtte

Navn	Til stede	Fraværende	Oppgave
Daiva Ashman	X		Observatør

### Gjester

Navn	Til stede	Fraværende	Tilhørighet	Oppgave
Hans Erik Stormoen	X		SSN	Observatør

## Saksliste

Saks-nr.	Sak	Side
Vedtakssaker		
V-58/24	Konstituering	2
Orienteringssaker		
O-21/24	Orientering fra Arbeidsutvalget	3
O-22/24	Orientering fra Campusstyrene	5
O-23/24	Orientering fra SSN	6
O-24/24	Orientering om fellespotten	7
Diskusjonssaker		
D-10/24	Retningslinjer for bruk av stand	8
D-11/24	Evaluering av Semestermøtet	9
Eventuelsaker		
Innmelding av eventuelsaker gjøres under konstitueringen		10

# V-58/24 Konstituering

Møtedato: 23. oktober 2024

Saksnummer: V-58/24

Saksansvarlig: Charlotte Nilsen

Tidsramme: 5 minutter

Vedtatt dagsorden:

Tid	Saks-nr.	Sak
16:00-16:05	V-58/24	Konstituering
16:05-16:20	O-21/24	Orientering fra Arbeidsutvalget (AU)
16:20-16:35	O-22/24	Orientering fra Campusstyrene (CS)
16:35-17:35	O-23/24	Orientering fra SSN
		PAUSE
18:05-18:25	O-24/24	Orientering om fellespotten
18:25-18:45	D-10/24	Retningslinjer for stand
18:45-19:05	D-11/24	Evaluering av semestermøtet
19:05-20:00	E-06/24 E-07/24	Eventueltsaker
20:00		MØTESLUTT

## Fra behandlingen

Arbeidsutvalget meldte inn sak E-06/24. Campusstyret Notodden meldte inn sakene E-07/24, E-08/24, E-09/24. Campusstyret Porsgrunn meldte inn sak E-10/24.

## Forslag til vedtak

Ledergruppa godkjenner møteinnkalling og saksliste til ledergruppemøtet 23. oktober.

Ledergruppa godkjenner dagsorden for ledergruppemøtet 23. oktober.

Ledergruppa godkjenner protokoll fra ledergruppemøtet 18. september.

## Vedtak

Ledergruppa godkjenner møteinnkalling og saksliste med endringene som forekom i møtet til ledergruppemøtet 23. oktober.

Ledergruppa godkjenner dagsorden med endringene som forekom under møtet for ledergruppemøtet 23. oktober.

Ledergruppa godkjenner protokoll fra ledergruppemøtet 18. september.

# O-21/24 Orientering fra Arbeidsutvalget

Møtedato: 23. oktober 2024

Saksnummer: O-21/24

Saksansvarlig: Charlotte Nilsen

Tidsramme: 15 minutter

## Saken

Arbeidsutvalget har siden forrige ledergruppemøte hatt fokus på planlegging og gjennomføring av semester møte 1 høsten 2024. Det har blitt gjennomført opplæring av kulltillitsvalgte på alle campusene. Det har vært samarbeidsmøte mellom USN og SDSN, hvor vi gikk gjennom høringssvarene våre på den interne høringen om faglig profil på Notodden og høringen fra Kunnskapsdepartementet om studiekvalitetsforskriften.

Grunnet at politisk nestleder er sykemeldt, har AU gjort en midlertidig fordeling av campusstyrene for å ivareta og ha en god oppfølging av dem:

Studentleder: Drammen, Hallingdal, Rauland, Vestfold

Organisatorisk nestleder: Bø, Kongsberg, Notodden, Porsgrunn, Ringerike

## Studentleder

Studentleder har deltatt på to medlemslagsmøter med NSO, hvor statsbudsjettet har vært et viktig tema. Videre har studentleder også hatt innslag på NRK for å dele SDSNs meninger om statsbudsjettet, og hvordan det påvirker USN sine studenter. Statsbudsjetter har også vært tema i møter med rektor sin ledergruppe, hvor studentleder møter fast hver tirsdag. Studentleder har hatt dialogmøter med EDUC og deltatt på evaluering om varslingsordningen ved USN.

Studentleder var helgen 11-13. oktober på NSO sitt Landsstyremøte i Oslo, der hun sitter som landsstyreprerentant. Både ukene før og uken etter semester møtet har studentleder brukt på forberedelser til denne samlingen, da det er en viktig arena for å fremme SDSN sin politikk og løfte den på et nasjonalt nivå. Innspill ble gitt til NSO sitt prinsippprogram, internasjonal plattform og politisk dokument om klima og bærekraft. NSO sitt prinsippprogram er på høring hos medlemslagene, som studentleder og organisatorisk nestleder har jobbet med. Fristen for denne høringen er fredag 18/10.

Fra 17-18. oktober skal studentleder delta på USN sitt styreseminar og være observatør på USN sitt styremøte. Her skal hun ha presentasjon om USNs veivalg videre, i forbindelse med studieportefølje og behovene til morgendagens studenter. Videre skal studentleder, i forkant av LG3, på ledersamling med rektors ledergruppe på Modum bad fra 21-22. oktober.

## Politisk nestleder

Politisk nestleder er sykemeldt.

## Organisatorisk nestleder

Mesteparten av tiden til organisatorisk nestleder har de siste ukene gått til planlegging og gjennomføring av semester møtet. Organisatorisk nestleder har skrevet to nettsaker siden LG2, og ellers postet en del på sosiale medier i forbindelse med semester møtet, verdensdagen, statsbudsjettet, og andre ting som dukker opp.

Organisatorisk nestleder deltok 8. oktober på digitalt møte med studentrådet i VINST-alliansen, hvor vi blant annet snakket om NOKUT, da de skal ha tilsyn hos alle våre institusjoner i løpet av det neste året. Organisatorisk nestleder har også jobbet med campusoppfølging, og var 15.10 på campus Porsgrunn for å møte med campusleder og campusstyret, og fikk observert markeringen av verdensdagen for psykisk helse.

Grunnet politisk nestleders sykemelding har organisatorisk nestleder tatt over noen av politisk nestleders arbeidsoppgaver. Den siste uken har organisatorisk nestleder, sammen med studentleder, skrevet et hørings svar til høring om NSOs prinsippprogram. Dette er første av to høringer, og denne runden går på generelle innspill. Derfor, og på grunn av at dette arbeidet ble påbegynt rett etter semester møtet, har det ikke vært en intern høringsrunde i SDSN. Arbeidsutvalgets plan er å inkludere organisasjonen i neste høringsrunde, da det vil være mulighet til å komme med mer konkrete innspill.

Tirsdag 22.10 skal organisatorisk nestleder delta på studentpolitisk toppmøte i Oslo. Dette er et møte hvor Kunnskapsdepartementet (KD) og høyere utdanning- og forskningsministeren inviterer til et større møte med studentdemokratier i hele Norge. I år ble ikke alle studentdemokratiene invitert, og NSO fikk mulighet til å komme med kun 15 personer fra sine medlemslag. Tema for møtet er «Studentøkonomi med fokus på gjennomføring» og «Kompetanse – hvordan ta i bruk kompetansen fra studia».

## Fra behandlingen

Campusleder Notodden spurte om hva som rører seg i rektors ledergruppe og hva ble tatt opp på styremøtet.

Studentleder orienterte at det i styremøtet ble blant annet diskutert om Fensfeltet, som er et prosjekt i Bø. Det ble også bestemt at campus Ringerike skal bytte navn til campus Hønefoss.

Studentleder orienterte om rektors ledergruppe at det er diskutert statsbudsjett, og at studentleder har snakket en del om eksamensavgift fordi den påvirker oss mest.

USN har besluttet at de ikke ønsker å innføre dette, da det er frivillig for dem. Det har også vært snakket om et kommende VINST-seminar, og det blir jobbet med program for denne samlingen. Det skal også være et forskningspolitisk seminar i Oslo. Det er for tiden lite som angår studentene direkte, men studentleder har vært tydelig på saken om statsbudsjett.

Ledergruppa har tatt orienteringen til orientering.

# O-22/24 Orientering fra campusstyrene

Møtedato: 23. oktober 2024  
Saksnummer: O-22/24

Saksansvarlig: Charlotte Nilsen  
Tidsramme: 15 minutter

## Saken

Campusleder fra hvert campusstyre orienterer fra arbeidet i campusstyret så langt. Arbeidsutvalget ber om at disse sendes til studentleder skriftlig innen to dager etter møteslutt, slik at de kan bli inkludert i protokollen fra møtet.

## Campusstyret Bø

- Campusstyremøte 16 oktober. Var med Studentpresten på befaring for å finne alternativt stille rom i hovedbygget i USN-Bø
- Var med møte som SSN hadde invitert til hvor representanter fra Midt-Telemark kommune, pluss frivillige på Kroa var med der.
- Ble spurt om å være medlem i Kroastiftelsen. Daglig leder ønsket campusleder om å fylle denne rollen. Var også med på møte mandag 21.oktober. Hvor godkjenning av regnskap er en av dem.
- Etter ønske fra ordfører håper vi å kunne fortsette med uformelle møter med Midt-Telemark kommune. Sist møte jeg deltok på møtte jeg ordfører og vara-ordfører på kommunehuset for en hyggelig og uformell prat. Vi snakket om eiendomsskatt på studentboliger, nasjonal studentøkonomi, buss og tog tilbud her i Bø. Neste møte er satt 21 nov.
- Har også deltatt på lederforum. Dette møte er i utgangspunktet nestleders oppgave. Til nestleder kommer på plass har oppfordret andre campus styremedlemmer deltar der.
- Vår styre har aktivt deltatt i verdenspsykisk helse dag, og arrangert stand og vært med aktiv gjennom helle uka, både fysisk og digitalt samt delt ut studentpakker forløpende.
- vi har opprettet kommunikasjon innad i campusstyret via Messenger. Her kan jeg trekke frem organisasjonsnestleders oppfordring for at vi skal generelt bli flinkere til å sjekke verv-epost/Teams, kommunisere og delta aktivt samt gi tilbakemeldinger hvor det trengs.
- Campuslder har orientert og engasjert styret i hva som blir snakket om ledergruppemøte sist, lederforum og møte med Ordfører.
- Ellers har vår campusstyre deltatt aktiv i mestermøte i Hønefoss.

## Campusstyret Drammen

- Alle daværende styremedlemmer deltok på semester møtet, og 4/5 var på talerstolen.

- Etter semesteret så var det fullt fokus på markering av verdensdagen, her hadde vi stand og delte vi ut omkring 100 hjemmelagde vennskapsarmbånd! I tillegg hadde vi perleverksted to dager i etterkant av standen hvor studenter kunne komme på studenthuset for smoothie, sjokolade og perling av vennskapsarmbånd. Dette var en stor suksess og selve eventet varte 2 1/2 time lengre enn oppsatt, da folk kom til gjennom hele dagen og satt lengre enn vi kunne turt å håpe på. Begge arrangementene var i samarbeid med SSN.
- Onsdag 16/10 hadde vi campusstyremøte, et noe kort møte siden det var rett etter semesteret-helgen. Styret diskuterte blant annet semesteret, merch og erfaringer fra vervene så langt.
- Tirsdag 22/10 hadde vi ett allmøte, her fikk vi valgt inn både studentrådsleder for HS-fakultetet og nestleder. Dermed har campusstyret i Drammen nå ett fullt styre!
- Samme tirsdag hadde campusleder ett samarbeidsmøte med SSN og SID (Samfunnet i Drammen), der vi diskuterte fremtidige samarbeidsmuligheter og reflekterte rundt bla. verdensdagen.
- Fremover så vil fokuset være på å skape en bra julekalender til studentene, samt andre mulige arrangementer i lys av eksamenstid og jul. Ett nytt perleverksted diskuteres, da vi ser hvor bra det ble mottatt av de som besøkte verkstedet.

## Campusstyret Hallingdal

- CL har kontinuerlig kontakt med Ordfører Heidi mtp. arbeid med og for studentene.  
Her har vi snakk om transportmuligheter mellom togstasjonen og campus, overnatting for studenter ved samlinger og praksis og torsdags-frokost (vellykket).
- Det jobbes med å finne beste løsningene for felles kommunikasjon siden vi ikke har SR ved noen av fakultetene da det er kun en klasse av hver utdanning + at man har funnet ut at bedriftsøkonomi klassen ikke har meldt sin KTV inn (usikkert om de har hatt valg)/ut i fra listene er KTV ikke meldt inn. Vi må rett og slett finne beste løsning for oss her oppe da organisasjonsstrukturen ikke er den samme her som ved samtlige andre campus ved USN.
- Det har blitt gjennomført ett møte med AU, Org. konsulent, Drift og CL via Teams mtp. en fellessamling oppe på Campus Hallingdal, Gol og parallelt kjøre allmøte mtp. suppleringsvalg for de posisjoner som er ledige i styret. Her med med både generell informasjon om Studentdemokratiet og den rolle og oppgaver, litt forpleining og utover kveld quiz og sosialisering.
- Studenter ved Campus Hallingdal har nylig 21.10.25 reg. frivillig org./foreningen; Studentsamfunnet i Hallingdal, via Samordna



Registreringsmelding (Altinn) og venter på godkjenning og organisasjonsnummer. I mellomtiden gjøres det klar søknader om tilskudd via Gol Kommunes Næringsfond, Regionalforvaltning.no, tilskudd.no og Buskerud Fylkeskommune.

## Campusstyret Kongsberg

- Verdensdagen for psykisk helse
  - Jeg har administrert, SiK sto for den operative gjennomføringen.
- Jobbet med markedsføring av studentenes goder i Kongsberg
  - Incentivordninger kommunen har om. f.eks. 5000kr innflytting,
  - Lokale arrangementer og aktiviteter
- Planlagt
  - Kontaktmøte med SSN
  - Møte mellom campusstyret og samfunnskontakt USN campus Kongsberg

## Campusstyret Notodden

- Siden semesteret 1 har mye omhandlet verdensdagen for psykisk helse.
  - Vi sto på stand, med Stua og SSN, sistnevnte sponset vafler.
  - Det kom ca. 40 stk innom. Så opplevde stor suksess med å stå flere sammen.
  - Samme dag hadde vi nett arrangement i form av quiz, det kom 7 stk, delte ut 3 premier, til tross for lite oppmøte var det god stemning.
- I forkant søkte vi fellespotten for verdensdagen for psykisk helse med kr. 2500,- til kahoot lisens for å ha rom til 100 stk, denne lisensen har vi da til 18. januar og planlegger flere digitale quizer fremover.
- Samt 22. oktober hadde vi sosialt arrangement i gymsalen, der det kom ca. 10 stk, likevel god stemning og studenter fra Blues-linja spilte og det ble spist hvertfall 40 stk vafler som SSN sponset.
- I tillegg hadde vi kontaktmøte med SIN (Stua) og SSN fredag 18. oktober, der vi diskuterte bl.a. student engasjement og sikkerhet på studentboligene. Også hadde vi CS møte 23.10.24 Der vi vedtok budsjett og handlingsplan.

## Campusstyret Porsgrunn

- Porsgrunn har markert verdensdagen for psykisk helse der vi delte ut bollar og kaffi. Vi hadde og ein ønksetre konkurranse der vi hadde sponsa premier frå bardeparken, kulturhuset og Egon. Alle vinnarar er trukke og vi konkluderte med at dagen vart gjennomført så godt som vi kunne.

- Vi har også hatt møte med Porsgrunn kommune, der vi fekk lufta frustrasjonen over den manglande interessen for studentar i kommunen. Her løfta vi innspel som meir studentretta tilbud, insentiv-ordning, gratis halleige, med meir. Vi opplevde møtet som positivt, men det blir spennande å følge med på korleis kommunen behandlar saka vidare.
- Campusleiar har vore på besøk hos Utdanningsforbundet i telemark, for å samarbeide om korleis vi kan påverke partiprogramma mot stortingsvalet. Her vart det løfta problematikk rundt praksis og kvalitet i utdanninga.
- I samarbeid med SR for HS og TNM har vi starta eit arbeid med å prøve å flytte treningsrommet inn i den nye studentblokka på campus.
- Utanom dette har SR for TNM fleire store sakar som lenger lunsj-pause og betre kvalitet i skiftet mellom institutt leiar på institutt for prosess, energi og miljø.
- SR for HS arbeider framleis med å kome i gong med vervet sitt, men ho er allereie langt på veg.

### **Campusstyret Rauland**

- Vi har holdt et instituttmøte, hvor vi har diskutert saker som kom opp på første studentrådsmøte.
- Vi holdt tirsdag 22. Oktober verdensdagen for psykisk helse, med film og kos i Stubben.

### **Campusstyret Ringerike**

### **Campusstyret Vestfold**

- Campusleder har vært på møte med Horten kommune, lagt frem viktigste sakene som til nå er helse (spesifikt tilgjengelig helsestasjon for studenter) og bedre busstilbud.
- Videre skal CL ha ett møte med Horten og Tønsberg kommune sammen, der det skal bli prøvd å få et bedre tilbud på bussbilleter og busstilbud som de kan ta med til fylkeskommunen.
- Styret har laget et mer detaljert budsjett for resten av semestret der det er som plan å ha iallefall to aktiviteter som Halloweenstand 28.okt og et juleverksted i løpet av desember.
- Det er også planlagt en julekalender, promotering av styret på instagram med en video for hver i styret og et lite julebord for styret (team building).

## O-23/24 Orientering fra SSN

Møtedato: 23. oktober 2024

Saksnummer: O-23/24

Saksansvarlig: Hans Erik

Stormoen

Tidsramme: 60 minutter

### Saken

Arbeidsutvalget har invitert administrerende direktør i Studentsamskipnaden i Sørøst-Norge (SSN), Hans Erik Stormoen, for å orientere om SSN.

Orienteringen gikk på SSNs historie og den økonomiske situasjonen. Stormoen presenterte prosjekt **SSN 2025**. Dette har vært en lengre prosess siden 2023 for å påse at SSNs driftsresultat blir positivt, etter en lengre periode med dårlig resultat grunnet en vanskelig økonomisk situasjon. Dette har vært en prosess med fokus på økonomiske tiltak, hvor også tilbudet til studentene har blitt vurdert, som har resultert i blant annet en økning i husleie på studentboliger med 150kr. Det har også vært et fokus på matvareprisene, hvor det er bestemt at disse skal følge sektorindeks og ikke KPI slik de gjør nå. Det blir også kuttet i 3-4 årsverk, og det blir en reduksjon og endring innen teknologi. Det er avtalt 9 frivillige sluttpakker. SSN har hatt et fokus på at endringene i staben til SSN ikke skal være merkbare for studentene, og at det ikke skal gå ut over studentene i stor grad. Derfor har SSN påsett at tjenesten studentene får, som for eksempel helsetilbud, ikke vil bli berørt av merkbare endringer, men det vil kunne merkes mindre aktivitet på sosiale medier. Studentenes behov skal ivaretas på alle campus. Med disse tiltakene vil SSN ha et positivt resultat på 3%. Ønsket er at SSN skal være godt rustet til å møte fremtiden.

### Fra behandlingen

Ledergruppa stilte spørsmål om tilbudene til studentene, prisøkningen på leie på 150kr, bygging av studentboliger, prisene i kantina, og hvordan SSN kan involvere studentene når det kommer til tiltak for å spare penger.

Stormoen svarte at tilbudene til studentene ikke vil endres, og at alle USNs campuser fremdeles vil kunne ta i bruk SSNs tjenester og søke om studentmidler som vanlig. Stormoen forklarte videre at SSN-styret har vedtatt prisøkningen og at denne vil forbli så lenge den økonomiske situasjonen tilsier det. Stormoen forklarte at bygging av nye studentboliger vil ord være økonomisk bærekraftig over tid, og at SSN vil fortsette planene om nye studentboliger. Når det kommer til priser i kantina var svaret at prisene er slik fordi SSN ikke tjener på kantinedrift og må ha prisene på et nivå som gjør at SSN ikke går i minus. Stormoen forklarte at SSN sine priser ligger omtrent midt på og under gjennomsnittet i forhold til andre studentsamskipnader. Stormoen bekrefter at ansatte får 40% rabatt på egenprodusert mat i kantina, og at dette er en ansatt-gode som SSN ønsker å beholde, samtidig som de fjerner andre ansatt-goder i forbindelse med økonomiske kutt. Når det kommer til

studentinvolvering så vil det komme en spørreundersøkelse for å involvere studentene. SSN er opptatt av å være transparent og fortelle ting slik det er, og stiller gjerne opp hvis det er interesse for å få informasjon ut til studentene. De er ellers mottakelige for innspill.

Ledergruppa har tatt orienteringen til orientering.

# O-24/24 Orientering om fellespotten

Møtedato: 23. oktober 2024

Saksnummer: O-24/24

Saksansvarlig: Charlotte Nilsen

Tidsramme: 20 minutter

## Saken

Det totale beløpet på SDSN sin fellespott er 80 000,- for gjeldende studieår. Så langt i semesteret har det kun kommet inn én søknad til fellespotten. Denne søknaden ble behandlet av Ledergruppa under LG2.

Det som er ført opp til nå i dette kalenderåret er:

- Julegrøt Kongsberg – 2 695kr
- Tilbakebetaling av ubrukte midler til NSO – 3 200kr
- Bærekraftskonferansen reise Ella Marie – 870,33kr
- Tilskudd til studentgalla Kongsberg – 5 000kr
- Førstehjelpskurs Drammen – 4 000kr
- Sosialt Hallingdal – 14 440kr
- Utlegg sendt via DFØ – 293,54kr

Resterende beløp dette kalenderåret er 49 501kr.

## Fra behandlingen

Campusleder Drammen ønsket en avklaring på om man kan søke fra potten til Verdensdagen i etterkant av arrangementer.

Campusleder Notodden ønsket en oppklaring i hva som er fellespott og hva som er potten for Verdensdagen.

Studentleder svarte at det originalt var 100 000kr på fellespotten, men på semester møte 1 2023/24 ble det vedtatt å flytte 20 000kr til en egen pott for Verdensdagen.

Studentrådsleder HH, Vestfold spurte om campusstyrene fortsatt kan søke midler av potten til Verdensdagen til andre arrangementer så lenge fokus også er psykisk helse?

Studentleder svarte at det bare er bra med mer fokus videre også.

Studentleder kom med en generell påminnelse om å ta vare på alle kvitteringer, og oppfordrer ledergruppa til å bruke penger, slik at midler ikke sendes tilbake til USN da dette sender signaler om at vi ikke trenger pengene våre.

Flere i ledergruppa løftet en diskusjon om kåringer og premier til studenter og ildsjeler i organisasjonen. Ledergruppa ble enige om å ta opp dette som en egen diskusjon på neste ledergruppemøte.

Ledergruppa tar orienteringen til orientering, og ser frem til diskusjonen neste ledergruppemøte.

# D-10/24 Retningslinjer for lån av lokaler ved USN

Møtedato: 23. oktober 2024

Saksnummer: D-10/24

Saksansvarlig: Charlotte Nilsen

Tidsramme: 20 minutter

## Saken

Stand-aktivitet er en sentral del av SDSN sin aktivitet rundt om på alle campusene. Dette er en fin måte å få kontakt med studentene og å synliggjøre hvordan vi jobber, samt å markere dager som er viktig for studentene og samfunnet som helhet. For at alle skal føle seg trygge på campus er det nødvendig med retningslinjer for bruk av lokalene USN disponerer. Retningslinjene er også viktig for å skape forutsigbarhet i aktiviteten på stand, og åpenhet med USN om hvordan vi bruker stand i vårt arbeid.

Formålet med retningslinjene er å legge til rette for en åpen samfunnsdebatt og et aktivt foreningsliv i lokalmiljøene ved USN sine campuser. Lokalene skal være åpne for politiske, religiøse og ideelle organisasjoner. Å legge til rette for et demokratisk ordskifte og saklig kunnskapsbasert meningsbrytning er en viktig del av universitetenes mandat. Dette ligger derfor til grunn for USNs prinsipper for utleie av egne lokaler, tilgjengeliggjøring av vårt uteareal for gjennomføring av arrangement, politiske støtteaksjoner mv. Det påpekes at utearealet på campusene er offentlige områder.

Studentorganisasjoner, frivillige og ideelle organisasjoner, studieforbund og lokalt ledd av politiske partier er unntatt fra å betale leie for lokalene. Gratis engangsutleie til andre virksomheter kan innvilges.

På bakgrunn av dette er det nødvendig at SDSNs tillitsvalgte er kjent med rutinene og retningslinjene for bruk av stand, og respekterer disse når campusstyrene planlegger stand-aktivitet. SDSN skal informere drift om stand-tid og plassering av stand, samt hvis de skal invitere eksterne til å benytte seg av standen sammen med campusstyret. SDSN er et partipolitisk og religiøst uavhengig organ, og det er viktig at vi ivaretar de prinsippene også på stand.

## Vedlegg:

Retningslinjer for utlån og utleie av lokaler

## Fra behandlingen

Ledergruppa hadde en diskusjon om retningslinjene, hvor det ble tatt opp hvorvidt drift på de forskjellige campusene kan bestemme hvem som får lov til å stå på

stand. På campus Ringerike har det vært en erfaring i fjor hvor en student har vært ufin mot palestinaKomiteen, og det har vært behov for økt sikkerhet og dermed ikke vært ønskelig at SDSN inviterer denne organisasjonen til å stå på stand i forbindelse med Verdensdagen. Campusleder Ringerike sier de ønsker å fortsette å invitere dem, og setter spørsmål ved hvorvidt drift på campus følger retningslinjene. Campusleder Drammen trekker frem at Amnesty Drammen ikke har fått lov til å stå på stand, og lurer på hvordan drift kan si at en anerkjent menneskerettighetsorganisasjon er for politisk.

Campusleder Kongsberg spurte om retningslinjer for foto og video, da det står i retningslinjene at dette er forbudt. Studentleder svarer at bilder og videoer av de som står på stand er ok, men at man ikke skal ta bilder og video av forbigående. Studentleder skal be om en bedre presisering av dette i retningslinjene.

Campusleder Notodden ønsket bedre retningslinjer på tvers av campus, da det er kjent at det er store forskjeller fra campus til campus.



# D-11/24 Evaluering av Semestermøtet

Møtedato: 23. oktober 2024

Saksnummer: D-11/24

Saksansvarlig: Charlotte Nilsen

Tidsramme: 20 minutter

## Saken

Arbeidsutvalget ønsker en diskusjon i Ledergruppa om hvordan Semestermøtet gikk. Her ønsker vi innspill på tidsplan, opplæring i forkant, debattkultur, og sosialt. Arbeidsutvalget oppfordrer Ledergruppa til å diskutere dette på campusstyremøtet 16.10, slik at medlemmene av campusstyrene kan komme med innspill.

Arbeidsutvalget vil sende evalueringsskjema til samtlige deltakere, slik at alle kan komme med innspill.

## Fra behandlingen

Rauland sendte inn skriftlig evaluering siden de ikke kunne delta på møtet: Vi på Rauland er stort sett fornøyd med det første semester møtet og koste oss veldig. Vi syntes det var fint at det ble tatt pauser i sakene så vi fikk tid til å lese og diskutere dette mer, og sammens med de andre campusene. Vi opplevde semester møtet som veldig trygt for nye deltakere, men skulle ønske det ble sendt ut en pakkliste.

Studentleder uttrykket et ønske om å også få innspill til hvordan arbeidsutvalget kan spille ledergruppa gode.

Ledergruppa kom med følgende innspill:

- Opplegget og tidsplanen var bra
- Tidspunktet var ikke helt optimalt, og ledergruppa kunne tenke seg at neste semester møte 1 blir holdt i midten av oktober i stedet
- Det var god opplæring i forkant, men det var mye å gå gjennom og lite tid for campusstyrene til å sette seg inn i både sakene og hva man gjør på semester møtet
- SDSN har en god debattkultur, men det kunne vært enda bedre med en god debattskolering, blant annet for å lære hvordan holde et godt innlegg
  - Det ble også løftet at det var noen ansiktsuttrykk og reaksjoner som var distraherende, og at det bør minnes bedre på at man ikke skal vise at man er enig/uenig, da det er veldig synlig
- Det var bra med gruppearbeid komitévis
- Det var bra sosialt, men det var savn av den tradisjonelle lørdags-quizen
  - Det ble også foreslått å droppe quiz til fordel for innleid innhold, for eksempel en komiker

- Det var fint med en festmiddag på lørdagen, og det er ønskelig at dette fortsetter og at man oppfordres til å ha på bunad dersom man har det

Ledergruppa diskuterte at økonomireglementet kan kommuniseres bedre.

Studentleder minner LG om at det skal spørres om på forhånd når man skal kjøre bil eller ta taxi.

Ledergruppa fikk en gjennomgang av evalueringsskjema, og tilbakemeldingen var at dette var fint.

## Eventuellsaker

Møtedato: 23. oktober 2024

Saksansvarlig: Charlotte Nilsen

Tidsramme: 55 minutter

Ledergruppa har mulighet til å melde inn eventuellsaker under konstitueringen. Disse vil protokollføres, og arbeidsutvalget ber om at saken i korte trekk sendes skriftlig innen to dager etter møteslutt, slik at innmelder sin intensjon ivaretas i protokollen.

### Fra behandlingen

Studentleder orienterte om E-06/24

Ledergruppa diskuterte saken

Campusleder Notodden orienterte om E-07/24

Ledergruppa diskuterte saken

Campusleder Notodden orienterte om E-08/24

Ledergruppa diskuterte saken

Campusleder Notodden orienterte om E-09/24

Ledergruppa diskuterte saken

Campusleder Porsgrunn orienterte om E-10/24

Ledergruppa diskuterte saken

## E-06/24 NSO demonstrasjon 31/10

Møtedato: 23. oktober 2024

Innmelder: Arbeidsutvalget

### Saken

NSO arrangerer en demonstrasjon i Oslo. Politikerne evner ikke å sikre studentenes grunnleggende levevilkår. Årets forslag til statsbudsjett legger opp til enda dårligere råd for studentene, blant annet ved å komme med et forslag om innføring av eksamensavgift for studenter som ønsker å ta opp allerede bestått eksamen og endring av konverteringsordningen som gjør at studenter som ikke tar fulle grader får mindre av lånet omgjort til stipend.

SDSN ønsker å tilslutte seg demonstrasjonen 31/10 kl. 18, og ønsker at så mange som mulig får muligheten til å delta. For å legge til rette for at dere i organisasjonen kan delta, så dekker SDSN billigste reise til og fra arrangementet.

Arbeidsutvalget har etablert noen retningslinjer i forbindelse med demonstrasjonen. NSO ønsker at det blir skapt blest om arrangementet, så selv om dere ikke har mulighet til å delta så trykk at du er interessert, og del arrangementet på sosiale medier fra profilene til campusstyret.

For å gjøre denne prosessen så ryddig og forutsigbar som mulig har vi satt en frist for å melde interesse. Fristen for å melde interesse er mandag 28. oktober 2024.

### Fra behandlingen

Arbeidsutvalget skal se om fellespotten kan brukes til å dekke reise. Dette kan arbeidsutvalget komme med tilbakemelding på, og ledergruppa kan ta en runde på e-post med godkjenning dersom dette blir best løsning. Ledergruppa var positive til å dekke reise for deltakelse.

# E-07/24 Retningslinjer for fellespotten for verdensdagen for psykisk helse

Møtedato: 23. oktober 2024

Innmelder: Campusstyret Notodden

## Saken

I og med at verdensdagen for psykisk helse har sin egen pott, kan det være hensiktsmessig at vi ser på om retningslinjene for fellespotten også gjelder denne, eller om det burde vedtas en egen for psykisk helse, dersom dette blir en gjentakende pott. Basert på innsenders inntrykk behandler man dem per i dag på lik måte, så denne saken er kun for ordens skyld.

## Fra behandlingen

Studentleder ønsket innspill på hva ledergruppa tenker, og forklarte at potten for Verdensdagen er på 20 000kr, og retningslinjene for fellespotten sier at arbeidsutvalget behandler alt under 5 000kr.

Campusleder Drammen sa at ledergruppa må minne campusstyrene på å bruke disse pengene, og mente at beløpsgrensene for fellespotten er rimelige for potten for Verdensdagen.

Campusleder Notodden mente at det kan fungere på samme måte.

Organisatorisk nestleder minner om økonomireglementets retningslinjer for frist for ettersending av refusjonsbeløp, og at dette gjelder for alt.

Ledergruppa er enige om at 30 dager etter et arrangement med utgifter kan være en generell frist for søknad for potten for Verdensdagen.

## E-08/24 Politikk på veiledning og arbeidskrav

Møtedato: 23. oktober 2024

Innmelder: Campusstyret Notodden

### Saken

Basert på det som kom frem i debatten under SM, ser campusstyret Notodden det som hensiktsmessig å skrive en resolusjon som omfatter veiledning og eventuelt arbeidskrav på USN, da vi ser at dette kan forekomme svært ulikt på tvers av campusene. Vi ønsker derfor å spørre om noen campuser har innspill eller lyst til å være med å skrive denne resolusjonen?

### Fra behandlingen

Campusleder Bø vil gjerne være med.

Campusleder Porsgrunn vil gjerne være med.

Organisatorisk nestleder minner ledergruppa på at arbeidsutvalget har mye informasjon og erfaring, og kan bistå dersom det er ønskelig.

Studentrådsleder HH, Vestfold vil gjerne være med.

## E-09/24 Politikk på tilrettelegging

Møtedato: 23. oktober 2024

Innmelder: Campusstyret Notodden

### Saken

Campusstyret Notodden ønsker å høre om det er noen andre i ledergruppa som kunne tenke seg å skrive enten en resolusjon eller (i henhold til omfanget som blir relevant) et politisk dokument omhandlende tilrettelegging frem til semester møte 2. Bakgrunnen for dette er at tilrettelegging kan påvirke flere deler av studentmassen som for eksempel ovenfor småbarnsforeldre, veiledning, praksistilrettelegging, og undervisning. Dette angår likestilling i hverdagen til studentene og derfor ønsker vi å belyse saken.

### Fra behandlingen

Campusleder Porsgrunn løftet at SDSN alt har mange resolusjoner og spurte om ledergruppa syns det er hensiktsmessig å skrive flere. Hun spurte også om disse blir brukt.

Studentleder svarte at ledelsen ved USN kun oppfatter at SDSN har resolusjoner, og ikke nødvendigvis vet at SDSN har for eksempel politiske plattformer. Derfor kan de ha mye kraft. Studentleder forklarer at resolusjoner er aktuelle og midlertidige uttalelser, og arbeidsutvalget jobber med å bake disse inn i plattformene våre. Studentleder ønsker at ledergruppa tenker over om semester møte 2 kan brukes til å rydde litt i resolusjonene når de skal ta stilling til hva som skal opp på semester møte 2.

Ledergruppa diskuterte hvorvidt tilrettelegging er tilstrekkelig ivaretatt i politisk dokument om likestilling, inkludering og mangfold, om det er ivaretatt i læringsmiljøpolitisk plattform, eller om det er nødvendig å vedta ytterligere politikk på temaet.

Campusleder Notodden ønsker å samle tanker i en gruppe og se hva man kan gjøre med det.

Campusleder Bø vil gjerne bli med.

Studentrådsleder HH, Vestfold ønsker selv å bli med.

Organisatorisk nestleder oppfordrer til å inkludere Læringsmiljøkomiteén

Campusleder Kongsberg oppfordrer til å sende utkast til campuslederne før et ledergruppemøte for kommentarer.

Studentrådsleder HH, Vestfold ønsker å oppfordre campuslederne om å involvere medlemmer i campusstyrene.



## E-10/24 Standardisering av canvas-rom

Møtedato: 23. oktober 2024

Innmelder: Campusstyret Porsgrunn

### Saken

Det er ønskelig å ta opp standardisering av canvas-rom, da det er variabelt hvordan canvas-rom er utformet. Dette er et problem spesielt for TNM i Porsgrunn.

Læringsmiljøpolitisk plattform sier at canvas-rom skal være universelt utformet/standardisert. Bli dette jobbet med? Kan vi jobbe mer med det? Vi ønsker å høre hva ledergruppa tenker om dette.

### Fra behandlingen

Ledergruppa er enige i at dette er et problem. I diskusjonen kommer det frem at det er forskjellige standarder på tvers av campus, og at det kan være vanskelig å finne riktig og relevant informasjon på tvers av canvas og time edit.

Studentleder tar dette med seg videre og skal ta det opp med USN.